
No paguem prou impostos a Girona? 
 
Ja fa temps que tothom sap que Girona és una de les ciutats en què viure resulta més car 
comparat amb altres poblacions gironines o fins i tot d´arreu de l´Estat. Però darrerament 
sembla que l´alcaldessa vol de nou «premiar» els ciutadans de la capital amb una pujada 
notable d´impostos per al proper exercici 2008.  
 
Em fa molta gràcia que aquest proper pressupost sigui caracteritzat per «la contenció i 
l´austeritat». D´on ho ha tret això, Sra. Pagans? Suposo que les partides més afectades per 
aquesta austeritat seran precisament les que repercuteixin directament en un benefici per als 
soferts ciutadans de la ciutat. De ben segur que només vol incrementar de manera 
desmesurada la «butxaca municipal» incrementant de manera autoritària precisament els 
impostos més comuns-l´IBI i la taxa d´escombraries-. Si com vostè diu «l´Ajuntament ha de 
disposar de crèdit», perquè van hipotecar-nos ja fa uns anys, per exemple, amb un pagament 
anual desmesurat per la instal�lació a la ciutat del Museu del Cinema, entre d´altres 
actuacions «exemplars» dels òrgans de govern del consistori? 
 
Per això proposo que si vostè és tan hàbil per incrementar, per exemple, la taxa 
d´escombraries, incrementi en la mateixa proporció el descompte que apliquen als ciutadans 
que bonament reciclen de manera regular tots els residus, els que utilitzen de manera 
habitual el transport públic o els que fan un ús responsable de l´aigua, etc. Per què hem de 
pagar tots plegats una mala gestió dels diners públics? Sra. Pagans, si vol realment disposar 
de crèdit comenci per incrementar l´austeritat de la seva butxaca, la de la resta de regidors i 
personal del seu ajuntament i faci «guardiola» per solucionar de debò els problemes 
d´aquesta ciutat -que no són pocs. 
 
-Xavier Marquès Palahí. Girona. 
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